
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Grzegorza Wojciechowskiego

oraz senatora Wojciecha Skurkiewicza
na 77. posiedzeniu Senatu

w dniu 26 maja 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka
oraz do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Premierze! Szanowny Panie Ministrze!
Uprzejmie prosimy o informacjê, czy linia wysokiego napiêcia Rawa Mazowiecka-¯urawia przebiega-

j¹ca w miejscowoœci Rylsk, gmina Regnów, powiat rawski, województwo ³ódzkie, zosta³a wybudowana
zgodnie z zasadami sztuki budowlanej w tym zakresie.

W szczególnoœci prosimy o wyjaœnienie dotycz¹ce tego, czy przeprowadzenie tej linii nad istniej¹cymi
zabudowaniami nie zagra¿a osobom i mieniu znajduj¹cym siê w tych budynkach. Jeœli przebieg linii
wysokiego napiêcia nad budynkami jest niedozwolony, to na kim spoczywa obowi¹zek doprowadzenia
linii do stanu zgodnego z obowi¹zuj¹cymi przepisami?

Z powa¿aniem
Grzegorz Wojciechowski
Wojciech Skurkiewicz




